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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyivel csökken az egyetemi kollégiumi férőhelyek 
száma szeptembertől?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A következő  tanév  közeli  indulására  tekintettel  a  COVID-19  járvány  miatt  az  egyetemisták
helyzetét is komoly bizonytalanság jellemzi, hiszen még a WHO sem tudja megmondani, hogy a
járvány első hullámának végén vagy a második elején járunk-e.

A diákok  azonban  e  helyzetben  is  tanulni  szeretnének,  ami  minél  több  korszerű  kollégiumi
férőhelyet igényelne, hiszen az albérleti árak a járvány ellenére továbbra is igen magasak mind a
fővárosban, mind a vidéki egyetemi városokban.

Ebben a  szituációban megdöbbentő,  hogy a  férőhelyek számának növelése  helyett,  azt  jelentős
mértékben csökkentik. Az ELTE például többszáz férőhelyet szüntethet meg. Megjegyezték ugyan,
hogy egyes hallgatók elhelyezését más módon próbálják majd megoldani, ugyanakkor már most
nyilvánvaló: lényegesen kevesebb kollégiumi férőhely fogja várni a hallgatókat,  mint a korábbi
években.

Kérem Miniszter Urat, szíveskedjen tájékoztatni, hogy

- a 2020/21-es tanévben hány egyetemi kollégiumi férőhelyet biztosítanak a diákoknak, és azok a
rászoruló diákok hány százalékának nyújtanak elfogadható lakhatási lehetőséget (mekkora mértékű
a túljelentkezés); 

-  az  elavult,  korszerűtlen  férőhelyek  közül  hányat  terveznek  korszerűsíteni  a  nyáron,  és  erre
mekkora összeget szánnak; 



-  mikor fognak döntést  hozni arról,  hogy a hallgatók beköltözhetnek-e augusztus végén, illetve
szeptember elején az intézményekbe, avagy a kollégiumok megnyitását későbbre halasztják? 

Várom Miniszter Úr válaszát.
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